
Referat af generalforsamling 24. september 2020 
referent: Martin Bak, Vestervangen 58 

Dagsorden: 

1. Beretning  
2. Regnskab for 2019  
3. Budget for 2020 og fastsættelse af kontingent for 2020 (se nedenfor)  
4. Valg til bestyrelsen, på valg er 

Mikael Egelund Nielsen, modtager genvalg
Flemming Conradsen, modtager ikke genvalg
Dorte Lunde Hansen, modtager genvalg 

5. Valg af suppleanter   
6. Valg af revisor og revisorsuppleant    
7. Indkomne forslag    
8. Evt. 

Referat: 
0. Kim blev valgt til dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var blevet rettidigt indkaldt og bød 
velkommen. 
 
1. Formanden berettede om at 2019 var et mere stille år med mindre forskønnelsesprojekter i området. 
Øget samarbejde med vores gartner, der arbejder ekstra med at klippe i bevoksningen, som vokser. 
Ideér til flere projekter ønskes og samler beboerne en gruppe mennesker - kan det aftales med 
grundejerforeningen v. formanden Mikael. Foreningen honorerer fremdeles indsatsen med 250 kr. / 
husstand + evt. morgenmad + frokost. 
Foreningen har fået egen hjemmeside: www.vesterkam.dk  
Beretningen blev drøftet med hensyn til gartnerens arbejde, der fik ros. 
 
2. Regnskab for 2019 blev gennemgået og godkendt. 
Spørgsmål til og kort debat af regnskabets udeståender, der er sendt til inkasso hos en advokat. 
 
3. Budget for 2020 blev gennemgået, herunder uforandret kontingent på 750 kr. 
 
4.Valgt til bestyrelsen blev Michael Egelund Nielsen, Kamgårdsvej 88
Dorte Lunde Hansen, Vestervangen 89 
Hans Mosegaard, Vestervangen 68  
 
5. Suppleanter blev Lene Henriksen, Kamgårdsvej 86 og Erling Nydam Hansen, Vestervangen 67 
 
6. Revisor Inge Tinggaard, Vestervangen 80 blev genvalgt, revisorsuppleant blev Stine Poulsen, 
Kamgårdsvej 53 
 
7. Der er ikke indkommet nogle forslag. 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.vesterkam.dk%2F&data=02%7C01%7C%7Cd3235cb898b540f4bc5408d849c2bd51%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637340448027768007&sdata=36W9Iikt9yd%2BXOCcOx%2FqEdT7KYQ4kVBYX55QphtPAvE%3D&reserved=0


 
8. Evt.  
 
Afslåning af hele græsområdet 
Klipning v. bækken evt. en 3-5 “lommer”, hvor græsset bliver slået helt ud til bækken 
Nyt sand i sandkasserne ønskes 
Gyngestativerne kunne med fordel males mørkebrune ligesom bænkene 
 
Svindel og økonomisk kriminalitet er stigende, hvorfor generalforsamlingen drøftede foreningens 
aktuelle risiko. Betalinger foretages pt. kun med 1 godkendelse, hvorfor risikoen for svindel er til stede i 
foreningen. Det er aftalt, at bestyrelsen drøfter denne risiko yderligere på kommende bestyrelsesmøde 
 
Spørgsmål til mulighed for etablering af bump ved den nye vej ud til udstykningsområdet. Resultatet fra 
kommunens vejmåling i november 2019, blev kommenteret sammen med kommunens lidt afventende 
holdning til bump.  
Forslag om forskudt chikane, og evt. med ændret vigepligt på cykelstien.  
Evt. et møde med kommunen om vejføring og cykelsti på Vestervangen 
 
Vedligehold af “syren skrænten”, hvor græsset gror højt  
Spørgsmål til hvornår fjernvarmen (entreprenør Hans Juel) vertikalskærer det grønne område mellem 
vænge 2 og 3 ved Vestervangen og hvordan det går med sidste års beslutning om at arbejde med 
stiforløbet umiddelbart nord for baneoverskæringen til den nye udstykning. 
 


